
BOA.0002.2.2.2025 

RADA MIEJSKA PNIEWY 

 

PROTOKÓŁ NR II/25 

z XI sesji Rady Miejskiej Pniewy,  

odbytej w dniu 27 lutego 2025 r.  

w Bibliotece Publicznej Miasta i Gminy CK Pniewy ul. Wolności 6  

 

IX sesję Rady Miejskiej Pniewy rozpoczęto w dniu 27 lutego 2025 r.  

o godz. 16.00 a zakończono o godz. 18.25, tego samego dnia. 

 

Na ogólna liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczyło 15 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Burmistrza- Jarosław Szurka 

2. Radny Powiatu Szamotulskiego Sławomir Chamczyk 

3. Skarbnik Gminy – Elżbieta Bandurowicz 

4. Pracownicy Urzędu Miejskiego Pniewy  

5. Kierownicy Gminnych Jednostek Organizacyjnych 

6. Sołtysi Gminy Pniewy 

Lista obecności gości stanowi załącznik 2 i 3 do niniejszego protokołu  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z IX i X sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 



8. Informacja o stanie bezpieczeństwa w gminie. /Arkadiusz Wieczorek Komendant 

Straży Miejskiej w Pniewach; Dariusz Serwata Komendant Komisariatu Policji w 

Pniewach. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia gminy Pniewy do realizacji Programu 

„Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego- edycja 2025. 

(druk 80/25, opin. Kom. OKiSS) Dyrektor CUS B. Markiewicz 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2025 w Gminie Pniewy. (druk 81/25, opin. Kom. OKiSS) 

Dyrektor CUS B. Markiewicz 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

umarzania, odraczania terminu spłaty lub rozkładania na raty spłaty należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Pniewy i 

jej jednostkom organizacyjnym, warunki dopuszczalności pomocy publicznej w 

przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania 

organu uprawnionego do udzielania tych ulg. (druk 82/25, op. Kom. BiF) 

Kierownik A. Straśko 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. (druk 

83/25, opin. Kom. RG) Kierownik A. Straśko 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutu związku powiatowo-gminnego pod 

nazwą „Wielkopolski Transport Regionalny” z siedzibą w Poznaniu. (druk 84/25, 

opin. Kom. RG) Mec. R. Hojan 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. (druk 85/25, opin. Kom. SWiP) 

Przewodniczący T. Fliger 

15. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2025.(druk 86/25, op. 

Kom. BiF) Skarbnik  

16. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pniewy na lata 2025-2034. (druk 87/25, op. K. BiF) Skarbnik  

17. Interpelacje i zapytania radnych. 

18. Wolne wnioski i informacje. 

19. Zakończenie. 

 

1. Otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Paweł Prętki dokonał otwarcia XI sesji, 

witając radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Gminy Pniewy Jarosława Szurkę, 



Radnego Powiatu Szamotulskiego, Skarbnika, pracowników Urzędu Miejskiego, oraz 

wszystkich obserwujących obrady online.  

Przewodniczący poinformował zgodnie z wymogami RODO, że obrady Rady 

Miejskiej Pniewy są transmitowane na żywo i utrwalane. Szczegółowe informacje i 

nagrania dostępne są na stronie internetowej Urzędu Miejskiego i w Biuletynie 

Informacji Publicznej. Jednocześnie przypomniał, że wszelkie wystąpienia i 

wypowiedzi poszczególnych osób muszą być zgodne z obowiązującymi przepisami 

dotyczącymi ochrony danych osobowych.  

Ponadto poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy o dostępności cyfrowej 

transmisje sesji podlegają transkrypcji.  

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Paweł Prętki zwrócił się do radnych o 

potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Na tej podstawie stwierdził, że na 

ogólną liczbę 15 radnych – w sesji potwierdziło obecność 15, co wobec ustawowego 

składu Rady stanowi kworum umożliwiające kontynuację obrad jak i podejmowanie 

prawomocnych uchwał.  

 

3. Przyjęcie protokołu z IX sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Paweł Prętki poinformował, że protokół 

został przesłany radnym elektronicznie oraz był dostępny w formie analogowej w 

Biurze Rady. Zapytał, czy Rada przyjmuje niniejszy protokół bez czytania, bądź 

zgłasza w tym przedmiocie uwagi? 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z IX sesji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 



Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Jacek Siminiak, Monika Świerkowska, 

Bernadeta Werner, Jolanta Wiśniewska 

 

Przyjęcie protokołu z X sesji nadzwyczajnej 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Paweł Prętki poinformował, że protokół 

został przesłany radnym elektronicznie oraz był dostępny w formie analogowej w 

Biurze Rady. Zapytał, czy Rada przyjmuje niniejszy protokół bez czytania, bądź 

zgłasza w tym przedmiocie uwagi? 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z X sesji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł Prętki, Karol Pściuk, 

Maciej Ratajczak, Jacek Siminiak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, Jolanta 

Wiśniewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Matuszak 

 

4. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że nie wpłynął pisemny 

wniosek dotyczący porządku obrad. 

Brak wniosków. 

 

 

 



5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki poinformował, że ww. informacja 

dostępna jest w systemie eSesja i radni mieli możliwość zapoznania. Zapytał, czy do 

przedstawionej informacji są zapytania. 

Brak pytań. 

Informacja Przewodniczącego Rady stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki poinformował, że ww. sprawozdanie 

wraz z kalendarzem burmistrza dostępne jest w systemie eSesja i radni mieli 

możliwość zapoznania.  

Sprawozdanie z działalności Burmistrza stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 

Zapytał, czy do przedstawionego sprawozdania są zapytania. 

W odniesieniu do informacji zapytania złożyli: Radny Jacek Piechocki zapytał o 

spotkanie z zarządcą cmentarza oraz o spotkanie z p. Perzem w sprawie rewitalizacji 

rynku. 

Burmistrz odniósł się do pytań. 

Zapytania złożył również Radny Kamil Pogorzelczyk, Krzysztof Matuszak oraz 

Tomasz Fliger. 

 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki poinformował, że wniosków nie 

złożono.  

 

8. Informacja o stanie bezpieczeństwa w gminie.  

Arkadiusz Wieczorek Komendant Straży Miejskiej w Pniewach; Dariusz Serwata 

Komendant Komisariatu Policji w Pniewach. 

Prezentację przedstawił Arkadiusz Wieczorek Komendant Straży Miejskiej w 

Pniewach 

Głos zabrał Radni Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki oraz 

Paweł Prętki. 



Kolejną prezentację przedstawił Dariusz Serwata Komendant Komisariatu Policji 

w Pniewach w towarzystwie swojego Zastępcy Damiana Kruka. 

Zapytania złożyli Radni: Tomasz Fliger, Paweł Prętki oraz Krzysztof Matuszak. 

Głos zabrał Burmistrz Jarosław Szurka. 

 

Przewodniczący zarządził 15 minutową przerwę. 

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia gminy Pniewy do realizacji 

Programu „Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu 

Terytorialnego- edycja 2025. (druk 80/25)  

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor CUS B. Markiewicz 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury i Spraw Społecznych Jolanta 

Wiśniewska przedstawiła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie przystąpienia gminy Pniewy do realizacji Programu „Opieka 

wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego- edycja 2025. (druk 

80A/25) .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Jacek Siminiak, Monika Świerkowska, 

Bernadeta Werner, Jolanta Wiśniewska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

 

 



UCHWAŁĘ NR XI/79/25 

w sprawie przystąpienia gminy Pniewy do realizacji Programu „Opieka 

wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego- edycja 2025 

Uchwała stanowi załącznik 6 do niniejszego protokołu 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2025 w Gminie Pniewy. (druk 81/25, opin. Kom. OKiSS)  

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor CUS B. Markiewicz 

Pytania zadał Radny Jacek Siminiak, Karol Pściuk 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury i Spraw Społecznych Jolanta 

Wiśniewska przedstawiła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” 

na rok 2025 w Gminie Pniewy. (druk 81A/25) .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, 

Paweł Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Jacek Siminiak, Monika 

Świerkowska, Bernadeta Werner, Jolanta Wiśniewska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

 

UCHWAŁĘ NR XI/80/25 

w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na 

rok 2025 w Gminie Pniewy. (druk 81/25) 

Uchwała stanowi załącznik 7 do niniejszego protokołu 

 



11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

umarzania, odraczania terminu spłaty lub rozkładania na raty spłaty należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Pniewy i 

jej jednostkom organizacyjnym, warunki dopuszczalności pomocy publicznej w 

przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania 

organu uprawnionego do udzielania tych ulg. (druk 82/25, op. Kom. BiF) Projekt 

uchwały przedstawiła Kierownik Anna Straśko 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Szymon Kowalewicz przedstawił 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania terminu spłaty lub rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Pniewy i jej jednostkom 

organizacyjnym, warunki dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w 

których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organu uprawnionego 

do udzielania tych ulg. (druk 82/25) 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, 

Paweł Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Jacek Siminiak, Monika 

Świerkowska, Bernadeta Werner, Jolanta Wiśniewska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie. 

 

UCHWAŁĘ NR XI/81/25 

uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

umarzania, odraczania terminu spłaty lub rozkładania na raty spłaty należności 



pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie 

Pniewy i jej jednostkom organizacyjnym, warunki dopuszczalności pomocy 

publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną 

oraz wskazania organu uprawnionego do udzielania tych ulg. (druk 82/25) 

Uchwała stanowi załącznik 8 do niniejszego protokołu 

 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. (druk 

83A/25, opin. Kom. RG)  

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Anna Straśko 

Głos zabrał Radny Zbigniew Drgas- w sprawie gruntu w Chełmnie. Do zapytania 

odniósł się Burmistrz. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Jacek Siminiak przedstawił 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. (druk 83A/25) 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, 

Paweł Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Jacek Siminiak, Monika 

Świerkowska, Bernadeta Werner, Jolanta Wiśniewska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

 

UCHWAŁĘ NR XI/82/25 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. (druk 83A/25) 

Uchwała stanowi załącznik 9 do niniejszego protokołu 

 



13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutu związku powiatowo-gminnego pod 

nazwą „Wielkopolski Transport Regionalny” z siedzibą w Poznaniu. (druk 84A/25 

opin. Kom. RG) Mec. R. Hojan 

Projekt uchwały przedstawiła Mecenas Roman Hojan. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Jacek Siminiak przedstawił 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie przyjęcia statutu związku powiatowo-gminnego pod nazwą 

„Wielkopolski Transport Regionalny” z siedzibą w Poznaniu. (druk 84A/25) 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, 

Paweł Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Jacek Siminiak, Monika 

Świerkowska, Bernadeta Werner, Jolanta Wiśniewska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

 

UCHWAŁĘ NR XI/83/25 

w sprawie przyjęcia statutu związku powiatowo-gminnego pod nazwą 

„Wielkopolski Transport Regionalny” z siedzibą w Poznaniu. (druk 84A/25) 

Uchwała stanowi załącznik 10 do niniejszego protokołu 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. (druk 85/25, opin. Kom. SWiP) 

Przewodniczący T. Fliger 

Projekt uchwały przedstawiła Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Tomasz Fliger. 

 



Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. (druk 85/25) 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, 

Paweł Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Jacek Siminiak, Monika 

Świerkowska, Bernadeta Werner, Jolanta Wiśniewska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

 

UCHWAŁĘ NR XI/84/25 

w sprawie rozpatrzenia skargi. (druk 85/25) 

Uchwała stanowi załącznik 11 do niniejszego protokołu 

 

15. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2025.(druk 86A/25, op. 

Kom. BiF) Skarbnik  

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Elżbieta Bandurowicz. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Szymon Kowalewicz przedstawił 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

Radny Jacek Siminiak wnioskował do wstrzymanie się z zakupem rejestratora do 

czasu sprawdzenia sytuacji. 

Głos zabrał Radny Karol Pściuk, Paweł Prętki ,Tomasz Fliger oraz Szymon 

Krawczyk. Głos zabrał Burmistrz Jarosław Szurka. 



 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2025.(druk 86A/25) 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, 

Paweł Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Jacek Siminiak, Monika 

Świerkowska, Bernadeta Werner, Jolanta Wiśniewska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie. 

 

UCHWAŁĘ NR XI/85/25 

o zmianie uchwały budżetowej na rok 2025.(druk 86A/25) 

Uchwała stanowi załącznik 12 do niniejszego protokołu 

 

16. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pniewy na lata 2025-2034. (druk 87A/25, op. K. BiF) Skarbnik  

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Elżbieta Bandurowicz. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Szymon Kowalewicz przedstawił 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pniewy na lata 2025-2034. (druk 87A/25) 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 



Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, 

Paweł Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Jacek Siminiak, Monika 

Świerkowska, Bernadeta Werner, Jolanta Wiśniewska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

 

UCHWAŁĘ NR XI/86/25 

w sprawie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pniewy na lata 2025-2034. (druk 87A/25) 

 

Uchwała stanowi załącznik 13 do niniejszego protokołu 

 

17. Interpelacje i zapytania radnych. 

Wpłynęła interpelacja Radnych Szymona Kowalewicza i Tomasza Fligera, którą 

Radny Fliger zredagował. Interpelacja dotyczy doświetlenia przejść dla pieszych 

celem zwiększenia bezpieczeństwa mieszkańców. 

Burmistrz odniósł się do interpelacji. 

Radna Bernadeta Werner zadała dodatkowe pytania. 

Radny Jacek Piechocki odniósł się do wyroku – winda w CK, przywołał 

interpelację ówczesnego radnego Marka Wendta, który podważał opinię prawną 

wydaną przez kancelarię Jerzmanowski. Zapytał o aktualną współpracę z 

kancelarią prawną. 

Radny Kamil Pogorzelczyk pyta o szanse na modernizację dróg i oświetlenia na 

wioskach. 

Przewodniczący Rady poprosił radnych aby w/w wnioski złożyli na piśmie. 

 

18. Wolne wnioski i informacje. 

Głos zabrali Radni Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak oraz Jacek Piechocki. 

Na koniec głos zabrał Burmistrz Jarosław Szurka. 

 



19. Zakończenie. 

 

Z uwagi na zrealizowanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy 

Paweł Prętki podziękował uczestnikom za udział i XI sesję Rady Miejskiej uznał za 

zakończoną. 

 

 

 

Sporządziła            Przewodniczący Rady Miejskiej 

Izabela Olejniczak                               Paweł Prętki 

 

 


